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(inklusive Nässelviken och Notvarpets föreningar). 

Torpa Skog tomtägareförening Ekonomisk förening  
Protokoll från styrelsemöte 5, i Hembygdsgården. 

 

Närvarande:  Frånvarande: 

Gunnel Forsberg, ordförande  

Jan-Olov Wall, kassör   

Christin Svensson 

Joachim Wolf  

Kent Emtelin 

Rikard Holmberg 

Britt-Mari Karlsson 

 

§ 1. Mötets öppnande 

 Gunnel hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2. Godkännande av dagordning 

  Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen. 

 

§ 3. Föregående mötesprotokoll 

  Styrelsen gick igenom och godkände föregående protokoll.  

 

§ 4. Skrivelser 

 Vattenfall har inkommit med en skrivelse avseende elektriskledning enskild väg. 

 

§ 5. Rapporter 

 Trädgruppen rapporterar: 

En löpande avstämning sker med Mälarö Timber. Skrivelse från Jonas Berthelsson har besvarats av 

Håkan Andersson Mälarö Timber. Marknadsläget och tillkommande önskemål påverkar tidplanen. 

 Deltagandet på städdagen var det högsta någonsin och resultatet var mycket bra. 

 Priser för renovering av ångbåtsbrygga samt nya bryggor till torpasjön har tagits in och 

kommer att presenteras på årsmötet. 

 

§ 6. Ekonomi 

 Aktuellt läge gicks igenom. Ekonomin följer budget mycket väl. 

 Endast enstaka medlemsavgifter saknas. 

 

§ 7. Verksamhetsplanering 

 Verksamhetsplanen uppdaterades. 

 

§ 8. Övriga frågor 

 Ang Torpaskog 2:4, föreningen har inga invändningar mot att ansökan om bygglov etc görs  

hos kommunen. Styrelsens bedömning är att placering av en mindre byggnad 2,5 meter från 

tomtgränsen inte innebär något problem. 

 

§ 9. Nästa styrelsemöte 

 Nästa styrelsemöte beslutas av ny styrelse. 

 

§ 10. Mötet avslutas 

 Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
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Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

Rikard Holmberg  Gunnel Forsberg 
 

 

 

 

 


